
Bestyrelsesmøde 25. april 2022 

Godkendelse af referat fra sidst 

- Ingen tilføjelser  

Nyt fra Amalieparken 

Nye mennesker i huset og nye ansættelser 

- Ny koordinerende pædagog, Malene, starter på mandag den 2. maj.  

- Demet er rykket ned til underetagen (Sommerfuglestuen) og har et godt samarbejde med Hilal på stuen 

der. Özlem er ansat som fast medhjælper indtil efteråret 2022, som erstatning for Demet på 

Pindsvinestuen. 

 

Rekruttering 

Der bliver talt om fastholdelsespolitikker, rekrutteringsstrategier - i forhold til at kunne få flere til at søge 

stillinger hos Amalieparken. I øjeblikket er det et generelt problem i kommunen, at der er 

rekrutteringsproblemer. 

 

To do: 

Tag kontakt til kommunen med henblik på rebranding, brainstorming etc. hvad kan vi gøre for at skille os ud 

i forhold til Amalieparken. Videoer, citater fra børnene, udtalelser fra personale, billeder etc. i 

annonceopslagene.  

 

Flere børn i 2023 

Det næste år kommer der flere børn på stuerne, dette gælder både i vuggestue og børnehave. 

Ture ud af huset - I takt med at der kommer flere børn er det klogt at se på flere ture ud af huset, så det 

både giver oplevelser for dem som er afsted, og giver plads til de tilbageværende børn i huset.  

 

Evaluering af læreplanen 

Hvordan har I været en del af processen i udarbejdelsen af den nuværende læreplan og hvordan vil I 

fremover involveres? 

Bestyrelsen skal inddrages mere i processen, og planen er at bestyrelsen i ved mødet i august 22 kommer 

med kommentarer til den nuværende lærerplan – Både i forhold til om det der står skrevet i læreplanen 

holder og om der med fordel kunne tilføjes noget andet eller mere (personalegruppen får samme opgave i 

august) 

At bestyrelsen inddrages på denne måde og gerne vil inddrages noget mere fremadrettet, skrives ind i 

evalueringsmaterialet. Hvordan bestyrelsen helt konkret gerne vil inddrages i læreplansarbejdet, tages også 

på mødet i august.  

Nyt udefra 

Høringssvar ang. tilsyn 

Bestyrelsen skal vurdere om hele proceduren bag tilsynskonceptet fungerer. Dette skal inddrages i 

høringssvaret.  

Bestyrelsen vurderer det, når de får tilsendt rapporten.  

 



Økonomi  

Hvordan ser det ud efter seneste økonomi møde 

Camilla fremskaffer udprint af tallene 

Mulighedskatalog og høringssvar 

Bestyrelsen har umiddelbart ingen forslag til mulighedskataloget  

Forældremøde 

- Hvad er planen for mandag d. 30.5 

Umiddelbar plan: Første halve time foregår på legepladsen. 

Næste halvanden time foregår ude på teams'ne og ude på stuerne. 

En idé om nogle 'diskussionsborde' hvor forældre og personale taler sammen. 

Et element ude på stuerne - i det nære - hvor man kan komme med forslag til aktiviteter etc.  

Hvem er på valg: 

- Mathilde, Hisar er ikke på valg 

- Esme, Rey, Kim, Dalalles plads er på valg  

 

Genopstiller: Esme, Kim, Rey (måske?) 

Så der er:  4 ledige pladser og 2 suppleanter - dvs. der er 6 der kan vælge ind.  

 


